
                      Raport de activitate al primarului orașului Slănic, Costea Daneluș,  

de la     învestirea în funcție 

până în prezent 

 

        Conform unuia dintre articolele Codului Administrativ, printre atribuțiile primarului se 

regăsește și aceea care vizează obligația acestuia de a prezenta, în plenul Consiliului 

Local, în primul trimestru din an, a unui raport anual privind starea economico-socială și de 

mediu a localității, raport care se publică inclusiv pe site-ul oficial al primăriei. Tocmai de 

aceea, având în vedere faptul că întreaga comunitate trebuie să afle, în mod oficial, care a 

fost activitatea mea ca primar, am ales ca și prin intermediul publicației locale ”Ziarul de Slănic” 

să fac public raportul meu de activitate, de la învestirea oficială în funcție și până în prezent. 

 

        De la învestirea mea în funcția de primar al orașului, în ședința Consiliului Local Slănic din 

data de 30.10.2020, și până în prezent, am încercat să ating obiectivele pe care mi le-am 

propus prin platforma electorală de la alegerile locale, din anul 2020, atunci când am venit în 

fața dumneavoastră și v-am cerut un vot de încredere. Unele dintre obiectivele promise le-am 

îndeplinit, iar altele sunt în derulare și sper să fie realizate până la sfârșitul mandatului.  

       De la început țin însă să menționez faptul că anul 2021 a fost unul dificil, marcat de efectele 

negative ale pandemiei de Covid-19, pandemie care și-a pus amprenta atât pe viețile noastre, 

cât și pe activitatea administrativă a orașului Slănic. Regulile sanitare impuse au limitat 

accesul cetățenilor în incinta instituțiilor publice, dar, chiar și așa, am găsit soluții pentru a veni 

în întâmpinarea solicitărilor acestora. Pe de altă parte, tot în anul 2021, situația politică de la 

nivel central și adoptarea Legii bugetului de stat cu mare întârziere, au întârziat inclusiv proiectele pe 

care le doream implementate mult mai repede la nivelul orașului, apoi, în primăvara anului 

trecut, aproape de granița României a apărut un eveniment pe care nu-l credeam posibil în 

vremurile de astăzi – războiul din Ucraina.  

       Însă, prin inițierea a numeroase proiecte de hotărâre, cele mai multe vizând dezvoltarea Slănicului, 

care au și primit votul din partea consilierilor locali, s-a reușit parcurgerea unor pași importanți privind 

mersul înainte al orașului nostru. Iar cea mai bună dovadă o reprezintă valoarea bugetului local care, 

din 2020 și până în prezent, s-a triplat, iar cifrele vorbesc de la sine: 

      - anul 2020-15.521.360 de lei;  

        -anul2021-21.875.560 de lei; 

       - anul 2022-27.490.370 de lei;  

        - anul 2023-44.047.340 de lei. 

       În ceea ce privește activitatea administrativă, în anul 2021 am convocat 27 de ședințe ale 

Consiliului Local Slănic, în cadrul cărora au fost aprobate un număr de 73 hotărâri, și am emis 

un număr de 194 de dispoziții cu caracter nominal sau general, în calitate de primar al 

orașului. În anul 2022 am convocat 19 ședințe ale Consiliului Local Slănic, în cadrul cărora au 

fost aprobate un număr de 83 hotărâri, și am emis un număr de 251 de dispoziții cu caracter 

nominal sau general. Iar de la începutul anului 2023 și până în prezent am convocat 5 ședințe 

ale Consiliului Local Slănic, în cadrul cărora au fost aprobate un număr de 23 hotărâri, și am 

emis un număr de 93 de dispoziții cu caracter nominal sau general.  

      Așa cum am promis în campania electorală, ședințele Consiliului Local Slănic sunt, în prezent, 

transmise audio-video în sistem online, în timp real, ele putând fi urmărite pe site-ul primăriei- 

https://primariaslanic.ro - iar pentru că înregistrările acestor ședințe sunt stocate, de 

asemenea, tot pe site-ul primăriei, acestea pot fi urmărite oricând de către orice persoană 

interesată. Menționez faptul că site-ul Primăriei Slănic a fost actualizat, aici găsindu-se multe 

informații de interes public, fiind în permanentă îmbunătățire pentru a fi în concordanță cu 

toate noutățile privind transparența decizională, în atenția noastră fiind digitalizarea activității 

https://primariaslanic.ro/


administrației publice. 

     O dovadă de transparență a activității primăriei este și faptul că, în prezent,avem și acest ziar local -

 ”Ziarul de Slănic” - cu apariție lunară, cu un tiraj de 1.000 de exemplare, prin intermediul căruia 

cetățenii sunt informați cu privire la activitățile desfășurate de către administrația locală.  

       Pentru a veni în întâmpinarea locuitorilor în calitatea lor de contribuabili, în momentul de față, 

taxele și impozitele locale se pot plăti atât fizic, la ghișeul de la sediul primăriei, online sau 

prin transfer bancar, cât și prin intermediul platformei Ghiseul.ro, urmând ca, în cel mai scurt timp, 

plata să se poată face și cu cardul, direct la primărie. Achitarea prin intermediul aplicației Ghiseul.ro 

s-a dovedit de mare folos cetățenilor care au proprietăți în oraș și domiciliul în alte localități, 

dovadă că, dacă în anul 2021 s-au încasat circa 15.000 de lei, în contul taxelor și impozitelor locale, 

anul acesta, până în prezent, s-au încasat peste 75.000 de lei. Mai vreau să aduc la cunoștința 

locuitorilor orașului faptul că, în perioada trecută de la învestirea în funcția de primar și până în prezent, 

încasările din folosirea parcărilor, a terenului de fotbal și de tenis, precum și de la Baia Verde s-au 

dublat, chiar triplat față de perioada 2016-2020. 

 

*Primele realizări din mandat 

 

În acest mandat, primele obiective pe care le-am realizat în calitatea mea de primar au fost 

următoarele:  

   * Recunoașterea contribuției și meritelor antrenorului Gheorghe Mușat, de la C.S. Atletico 

Slănic, pentru activitatea sportivă pe care o desfășoară cu copiii din oraș, dar mai ales pentru 

rezultatele istorice înregistrate de către atleții slăniceni, respectiv a activității preotului paroh 

Romeo-Florin Bolovan, acestora fiindu-le conferit, în semn de mare apreciere, titlul de 

”Cetățean de onoare al orașului Slănic”; 

   * Deschiderea Casei de Cultură, astfel încât în incinta acesteia copiii orașului să desfășoare activități 

culturale, printre care cursuri de dansuri, canto, aikido, de antreprenoriat, efectuarea de meditații la 

diverse materii, tot aici fiind organizate spectacole și serbări; 

  * În Parcul ”Niță Nedelcovici” a fost amenajată o pistă de atletism, acoperită cu tartan, pentru 

copiii de la C.S. Atletico Slănic, astfel încât aceștia să aibă condiții bune de desfășurare a 

antrenamentelor, în vederea participării la concursuri atât naționale, cât și de nivel european 

și internațional; * Primăria Slănic a încheiat un contract de parteneriat cu C.S. Atletico Slănic, drept 

urmare, de la bugetul local se alocă anual bani pentru buna desfășurare a activităților sportivilor; 

     * Am încheiat un contract de parteneriat și cu echipa de fotbal CSO Măgura, care își avea 

sediul pe raza orașului, prin care alocam o sumă de bani din bugetul local, dar de anul acesta 

echipa nu își mai are sediul social la Slănic, contractul fiind reziliat de drept; 

     * A fost finalizată execuția Monumentului Eroilor din parcul central al orașului- Parcul ”Niță 

Nedelcovici”; 

   * Cu implicarea consilierului personal, a fost înființată prima Asociație de Proprietari din oraș, pentru 

blocurile din zonă. 

 

*Fondurile europene, șansa dezvoltării orașului 

 

     Așa cum am promis și în campania electorală, am continuat proiectele începute în mandatul fostului 

primar, proiecte care la momentul învestirii mele în funcția de primar se aflau în procedura de 

prefinanțare. Conștientizând faptul că fondurile europene reprezintă șansa dezvoltării orașului, am 

depus toate eforturile ca proiectele începute să devină și fezabile, astfel că m-am străduit să fie parcurse 

toate procedurile și etapele prevăzute de legislația în vigoare privind accesarea fondurilor europene. Iar 

eforturile depuse nu au fost în zadar, Primăria Slănic primind finanțarea europeană solicitată, acum 

obiectivele prevăzute fiind aproape de finalizare. Este vorba despre următoarele proiecte:  



  * ”Înfiinţare centru social de zi pentru persoane vârstnice în orașul Slănic”, cofinanțat prin Fondul 

European de Dezvoltare Regională, în baza contractului de finanțare încheiat cu Ministerul Lucrărilor 

Publice, Dezvoltării și Administrației (în calitate de Autoritate de Management) și Agenția pentru 

Dezvoltare Regională (ADR) Sud-Muntenia (în calitate de Organism Intermediar), pe înțelesul tuturor - 

Centrul pentru îmbunătățirea calitătii vieții persoanelor vârstnice. 

   * „Îmbunătățirea calității vieții populației în orașul Slănic”, cofinanţat prin Fondul European de 

Dezvoltare Regională, în baza contractului de finanţare încheiat cu Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor 

Publice și Administrației,în calitate de Autoritate de Management pentru Programul Operaţional 

Regional(POR) 2014 - 2020, prin ADR Sud-Muntenia, în calitate de Organism Intermediar, în fapt 

fiind vorba despre reabilitarea vechiului cinematograf și asfaltarea, pentru prima dată, a 11 străzi.         

*„Amenajare spații verzi / parc în orașul Slănic - Parcul Sistematica, cofinanţat prin Fondul European 

de Dezvoltare Regională, în baza contractului de finanţare încheiat cu Ministerul Dezvoltării, 

Lucrărilor Publice, și Administrației, în calitate de Autoritate de Management pentru POR 2014 - 2020, 

prin ADR Sud-Muntenia, în calitate de Organism Intermediar. Scopul proiectului îl reprezintă 

îmbunătățirea mediului urban, revitalizarea orașului, regenerarea și reducerea poluării aerului prin 

amenajarea unui parc în suprafață de 50.077 mp, situat pe str. Ing. Carol S. Caracioni Crăciun.  

Acest parc, după cum bine se știe, trebuia dat în folosință la sfârșitul lunii august 2020, lucru care nu a 

fost posibil, întrucât societatea care a câștigat execuția lucrărilor nu și-a îndeplinit obligațiile 

contractuale, în prezent existând și un litigiu pe rolul instanțelor de judecată, acțiune demarată la 

solicitarea mea. Din acest motiv, la preluarea mandatului, am început să fac demersurile prevăzute de 

lege privind reluarea tuturor procedurilor proiectului.  

     Acest obiectiv trebuia continuat, iar dacă aș fi renunțat la el, acest lucru ar fi dus la situația în care 

dacă unitatea teritorial-administrativă ar fi vrut să mai acceseze fonduri europene risca să fie depunctată 

și să nu mai prezinte eligibilitate și garanție pentru alte proiecte. În prezent, execuția parcului este 

aproape finalizată, iar dacă au existat ceva întârzieri vina nu îmi aparține, fiind obligat împreună cu 

factorii de decizie să executăm din fonduri proprii, cu bani de la bugetul local, și un gard împrejmuitor, 

ce nu era prevăzut în proiect, dar să reluăm și alte lucrări de consolidare și terasare a terenului, lucrări 

plătite dar care nu se regăseau faptic pe teren.  

      Prin urmare, un lucru este cert: momentan, toate investițiile inițiate în mandatul 2016-2020 nu vor 

putea genera venituri la bugetul local. Însă, în mod sigur, pentru buna lor funcționare va fi nevoie de 

alocări financiare din bugetul orașului, atât pentru întreținere și plata utilităților, cât și pentru salariile 

personalului de deservire. 

 

 În toată această perioadă am mai inițiat, aflându-se în derulare, și următoarele proiecte finanțate 

cu fonduri europene și guvernamentale:  
   -”Reducerea emisiilor de carbon în orașul Slănic și zonele adiacente prin achiziția de material rulant 

nepoluant” ; 

    -”Realizare stații de reîncărcare pentru vehiculele electrice în orașul Slănic și zonele adiacente”;  

    - ”Asigurarea de sisteme TIC / ITS în orașul Slănic”;  

    -“Construire locuințe nZEB plus pentru tineri în orașul Slănic”; 

    - “Elaborare în format digital a PMUD și PUG în orașul Slănic”;  

    -”Renovare energetică moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale în Bd. Muncii nr.2, Bl.1 și 

Bl.2, str. Slănicului nr. 2, Bl. 15A, str. Mihai Viteazul nr.1 Bl. Salină, orașul Slănic”; 

  - ”Creșterea eficienței energetice în cadrul Liceului Teoretic ”Șerban Vodă”Slănic, C1+C2”. 

 

    În parteneriat cu Consiliul Județean Prahova se derulează și următoarele programe de 

investiții:  

- Înființare rețea inteligentă de distribuție gaze naturale în județul Prahova – comunele 



Cocorăștii Mislii, Vâlcănești, Cosminele, Dumbrăvești, Vărbilău, Aluniș, Ștefești, Bertea și orașul 

Slănic”. Contractul de finanţare a fost semnat și s-a dat inclusiv ordinul de începere a lucrărilor, 

fondurile pentru concretizarea investiţiei fiind asigurate prin Programul Operațional Infrastructură 

Mare (POIM) – Axa Prioritară 8 – Sisteme Inteligente și Sustenabile de transport al energiei electrice și 

gazelor naturale, Obiectivul Specific 8.2 Creșterea gradului de interconectare a Sistemului Național de 

Transport a gazelor naturale cu alte state vecine;  

- Proiectul de dezvoltare regională a infrastructurii de apă și apă uzată în județul Prahova, în 

perioada 2014-2020”, care include extinderea rețelelor de apă și de canalizare din localitățile aflate 

în aria de operare a operatorului Hidro Prahova SA, precum și dezvoltarea unor surse suplimentare 

de apă potabilă de calitate, pentru creșterea capacității de furnizare. Proiectul de dezvoltare 

regională își propune și realizarea unor sisteme integrate de canalizare și epurare în localitățile ce 

nu dispun încă de astfel de servicii publice. În ambele proiecte este cuprins și Slănicul, eu, în 

calitate de primar, reprezentând orașul la semnarea tuturor contractelor alături de președintele 

Consiliul Județean Prahova, în acest sens emițând și documentația cerută pentru finalizarea 

procedurilor prevăzute de lege.  

- Menționez și că, în prezent, suntem în negocieri pentru reabilitarea și modernizarea mai multor 

artere din oraș, prin Programul Anghel Saligny, în primă fază fiind cuprins un lot de 27 de străzi, 

urmând ca, în a doua etapă, să se ajungă, în final, la un număr de 64 de străzi. Aceste străzi vor fi 

reabilitate și modernizate după efectuarea lucrărilor de introducere a rețelei de gaze și extinderea 

celei de apă și de canalizare. 

-  De asemenea, am inițiat un proiect- care acum se află în procedura premergătoare semnării 

contractului de finanțare - ce are ca obiectiv amplasarea de panouri fotovoltaice care să asigure 

iluminatul public- atât cel stradal, cât și în instituțiile publice din oraș. 

 

  *Investiții cu fonduri exclusiv de la bugetul local 

 

      Pentru că un primar trebuie să țină cont de toate problemele comunității locale, anual s-au acordat 

fonduri de la bugetul local- și se vor acorda în continuare- și așezămintelor de cult din oraș, în funcție 

de proiectele derulate de către preoții parohi. 

     Pe de altă parte, în anul 2021 au fost efectuate lucrări de reparații și la Baia Verde, un lucru mai mult 

decât necesar, deoarece în ultimii ani nu au mai fost efectuate investiții pentru menținerea acestui 

obiectiv în stare de funcționare. Astfel, pentru buna desfășurare a activității turistice, în acest spațiu s-a 

impus efectuarea mai multor lucrări, respectiv: achiziționarea de umbrele și șezlonguri, în așa fel încât 

să fie satisfăcute cerințele de confort sporit ale turiștilor; reparații la toate podurile și scările de acces 

către cele trei lacuri; lucrări de ecologizare, igienizare, refacerea spațiului verde, plus extinderea 

zonelor de plajă.  

    Pentru că era o lucrare mai mult decât necesară, în parteneriat cu Consiliul Județean Prahova a fost 

turnat covor asfaltic pe DJ 101N, care leagă Slănicul de Teișani, în zona cunoscută drept Piatra Verde, o 

realizare foarte mare, având în vedere faptul că această investiție a fost refuzată de fostul primar încă 

din anul 2017. 

     Mai precizez faptul că, în urma inundațiilor din perioada mai- iunie 2021, din cauza lucrărilor de 

regularizare a torentului Râga, care au fost realizate defectuos, tot pe perioada fostului primar, covorul 

asfaltic din zona podului de pe Bd. Muncii s-a deteriorat, fapt ce m-a obligat să dispun alocarea de bani 

pentru refacerea și aducerea la starea inițială a acestuia. 

     Au mai fost executate și lucrări de decolmatare și amenajare a albiei pârâului Slănic, în parteneriat 

cu cei de la Apele Române, respectiv conducerea bazinului hidrografic Prahova - Teleajen.  

      Țin să vă mai informez faptul că, în conformitate cu Hotărârea nr. 53 din 2022 a Consiliului Local 

Slănic, ce a modificat și completat Hotărârea nr. 9 din 31.01.2022 privind inființarea Serviciului pentru 

gestionarea câinilor fără stăpân al orașului Slănic și delegarea gestiunii prin concesionare, s-a delegat 



acest serviciu către Heremy Animal Med SRL. S-a recurs la această decizie având în vedere faptul că 

pe raza orașului nu s-a putut găsi un spațiu necesar pentru edificarea unui adăpost pentru acest gen de 

activitate, iar numărul mare de câini fără stăpân devenise un pericol public. 

     În cursul anului 2022 s-a desfășurat pe raza orașului și o campanie de sterilizare a animalelor fără 

stăpân, cât și a celor din gospodării individuale, dar trebuie să aduc în atenție faptul că și populația 

orașului poartă o mare responsabilitate în această problemă, deoarece abandonează animalele din 

propriile gospodării în locuri publice sau le hrănește pe cele din zona blocurilor și nu numai. 

      Întrucât Slănicul este oraș turistic, s-a pus accent și pe acțiunile edilitar-gospodărești. Astfel, s-au 

montat bănci noi, dar și coșuri de gunoi, atât pe trotuare, cât și în curtea unor instituții de cult sau în 

parcul central al orașului. 

   În fiecare an s-a efectuat toaletarea copacilor, iar acolo unde s-a impus, s-a tăiat vegetația care era de 

prisos, lemnul rezultat fiind donat către grădinițe și persoane fizice aflate în dificultate. 

    Iluminatul public stradal s-a îmbunătățit și el, prin montarea de lămpi cu led pe străzile Brâncoveanu, 

Ștefan cel Mare, Libertății, dar și acolo unde a mai fost nevoie, cu precizarea că s-a extins iluminatul 

stradal și în alte zone ale orașului, prin montarea de stâlpi în zona stadionului și zona Costești, fiind 

montate corpuri de iluminat și la podurile din zonele Tunel și Piață.  

    Nu au fost uitați nici cei mai mici locuitori ai orașului- copiii, fiind amenajate câte un loc de joacă în 

zona Praja și Piața Cuza Vodă, și alte două în zona Groșani. 

    În funcție de priorități și de fondurile aflate la dispoziție, s-au mai efectuat lucrări de curățenie, de 

ecologizare și igienizare în câteva zone din oraș, dar și lucrări de reparații și vopsire la o parte a 

podurilor din oraș. 

    Pe de altă parte, conform tradiției, anual se plantează flori în zona centrală a orașului, iar zilnic se 

efectuează curățenie. 

     Împreună cu Asociația Pastel am încheiat un contract de donație pentru un microbuz școlar, având și 

sprijinul conducerii Liceului Teoretic ”Șerban Vodă”, astfel fiind asigurat transportul elevilor, din 

cartierele Groșani și Prăjani, de acasă la școală și de la școală acasă, primăria suportând toate 

cheltuielile aferente, iar la grădinița din centrul orașului s-a montat o centrală nouă, pentru a asigura o 

încălzire mai bună pentru preșcolari. 

    De asemenea, în cadrul primăriei s-au organizat concursuri pentru ocuparea anumitor funcții publice 

prin vacantarea acestora. 

    Deși au fost destule greutăți economico- financiare, nu am renunțat la realizarea unor obiective utile 

și necesare orașului, inițiind proiecte de hotărâre care au fost aprobate de către consilierii locali și care 

urmează să fie aduse la îndeplinire. Este vorba despre 

- organizarea Zilelor orașului Slănic;  

- de participarea orașului nostru la proiectul ”Școli Motivante Adaptate Ritmului Tehnologic – PH-

SMART;  

- de aprobarea protocolului de colaborare, încheiat între orașul nostru și Ministerul Muncii și 

Solidarității Sociale, în vederea implementării proiectului „HUB de servicii MMSS-SII MMSS”; -

- de aprobarea casării unor autovehicule aparținând orașului și înscrierea în Programul de 

stimulare a înnoirii Parcului auto național, prin programul Rabla 2020-2024; 

-  încheierea acordului de cooperare cu orașul Ardud, din județul Satu Mare;  

- aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de 

investiții ”Reabilitare trotuare și rigole pe străzile Calea Ploiești și Bulevardul Muncii (DJ 102)”; -

- închirierea prin licitaţie publică a imobilului C1(P+1) situat în strada Baia Verde nr. 2, 

proprietate publică a oraşului;  

- predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației prin Compania 

Naţională de Investiţii, a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării 

obiectivului de investiţii ”Construire creșă în orașul Slănic”. 

 



*Mai sunt multe de făcut 

 

La nivelul orașului nostru mai sunt multe de făcut. Tocmai de aceea, recunosc faptul că, până în 

momentul de față, nu am reușit să duc la îndeplinire tot ceea ce mi-am propus, inclusiv din cauza 

faptului că, așa cum am  menționat încă de la început, și în administrația locală de la nivelul orașului 

Slănic s-au resimțit efectele negative ale pandemiei, ale războiului din Ucraina, implicit ale șirului în 

lanț de crize, de creștere a tarifelor la utilități etc.  

    Astfel, nu s-a reușit împărțirea unității administrativ-teritoriale pe zone de fiscalitate, așa cum a fost 

propus, consilierii locali amânând votul pe acest proiect  pentru o viitoare ședință. 

 - De asemenea, nu am reușit să înființez, așa cum îmi propusesem, o unitate 

spitalicească ambulatorie și nici deschiderea orașului spre zonele Ștefești și Schiulești, prin 

modernizarea drumurilor județene care fac legătura cu acestea, demersurile necesare făcute până acum 

la ministerele de resort și la Consiliul Județean Prahova rămânând, din păcate, fără răspuns. 

   Mai recunosc și faptul că, de departe, cea mai mare neîmplinire a mea o constituie modalitățile de 

colaborare și comunicare cu SC HIDRO Prahova SA și SC ROSAL SA, de fiecare dată semnalând 

reprezentanților celor două societăți sincopele apărute în buna desfășurare a activității acestora, care au 

avut impact și în interesul cetățenilor orașului. În acest sens, am întocmit și trimis adrese peste adrese 

către aceste societăți patronate de către Consiliul Județean Prahova, sperând ca, până la sfârșitul 

mandatului, problemele cu care ne confruntăm să dispară.  

   În continuare, cu toate criticile venite din partea unor persoane, eu nu mă voi abate de la obiectivele 

propuse și voi depune toate eforturile și diligențele necesare în vederea soluționării obiectivele propuse.       

Mereu voi fi la dispoziția cetățenilor acestui oraș, indiferent dacă în anul 2020 mi-au acordat un vot de 

încredere sau nu, eu fiind ales și numit în funcția de primar pentru a fi în slujba tuturor cetățenilor 

acestui oraș. 

    Tocmai de aceea, doresc, și pe această cale, să mulțumesc public tuturor cetățenilor care au dat 

dovadă de maturitate și răbdare, care au înțeles că un oraș nu se manageriază chiar așa ușor, că în luarea 

unor decizii ești condiționat și de alte instituții ale statului, că banul public nu poate fi cheltuit după 

bunul plac. De asemenea, vreau să mulțumesc consilierilor locali care m-au susținut și mă susțin în 

luarea deciziilor, aparatului de specialitate din cadrul instituției care au dus la îndeplinire aceste decizii, 

cât și consilierului personal care mi-a fost alături tot timpul. 

 Nu în ultimul rând, doresc să le mulțumesc și copiilor din orașul nostru, pentru rezultatele obținute 

inclusiv în plan sportiv, dar și părinților și îndrumătorilor acestora! 


